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Protokół z posiedzenia Rady Wydziału Nauk Ekonomicznych z dnia 25.06.2020 

 

Porządek obrad Rady Wydziału na posiedzeniu w dniu 25.06.2020 roku: 

1. Przyjęcie porządku Rady Wydziału – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 27.05.2020 roku – 

ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

3. Informacje dziekana - ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

4. Sprawozdanie z działalności Fundacji im. F. Skarbka za 2019 roku – ref. dr hab. 

C. Leszczyńska 

5. Przyjęcie planu finansowego Wydziału na 2020 rok – ref. dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, 

prof. ucz. 

6. Sprawozdanie dziekana – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

7. Zatrudnienie dr hab. Renaty Gabryelczyk (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na stanowisku profesora uczelni w Katedrze Informatyki Gospodarczej i 

Analiz Ekonomicznych – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

8. Zatrudnienie dr. hab. Pawła Kaczmarczyka (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na stanowisku profesora uczelni w Katedrze Ekonomii Ludności i 

Demografii – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

9. Zatrudnienie dr hab. Olgi Kiuili (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na 

stanowisku profesora uczelni w wymiarze ½ etatu w Katedrze Mikroekonomii – 

ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

10. Zatrudnienie dr. hab. Leszka Morawskiego (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na stanowisku profesora uczelni w Katedrze Makroekonomii i Teorii 

Handlu Zagranicznego – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

11. 1Zatrudnienie dr hab. Joanny Siwińskiej-Gorzelak (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na stanowisku profesora uczelni w Katedrze Makroekonomii i Teorii 

Handlu Zagranicznego – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

12. Zatrudnienie dr. hab. Jerzego Śleszyńskiego ( w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na czas określony w Katedrze Informatyki Gospodarczej i Analiz 

Ekonomicznych – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

13. Zatrudnienie dr. Marka Sylwestrzaka (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) 

na stanowisku adiunkta w Katedrze Bankowości, Finansów i Rachunkowości – 

ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 
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14. Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Zakładzie Finansów Ilościowych – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

15. Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Politycznej – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

16. Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego – 

ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

17. Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Bankowości, Finansów i Rachunkowości – ref. prof. dr hab. 

J. J. Michałek 

18. Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczych) w grancie 

OPUS kierowanym przez dr hab. K. Safarzyńską, prof. ucz. – ref. prof. dr hab. 

J. J. Michałek 

19. Sprawy różne. 

 

Usprawiedliwienia nieobecności nadesłali: 

• Dr hab. Ewa Aksman 

• Dr hab. Anna Bartczak, prof. ucz. 

• Prof. dr hab. Marek Bednarski 

• Szymon Dederko 

• Ewa Domańska 

• Katarzyna Gastołek 

• Dr hab. Marek Giergiczny, prof. ucz. 

• Dr hab. Michał Gruszczyński 

• Dr hab. Jan Hagemejer, prof. ucz. 

• Dr hab. Łukasz Hardt, prof. ucz. 

• Michał Kowalik 

• Dr Przemysław Kusztelak 

• Dr hab. Leszek Morawski, prof. ucz. 

• Julia Morow 

• Dr hab. Jerzy Mycielski 

• Dr Maria Ogonek 

• Ewelina Plachimowicz 
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• Dr hab. Bartlomiej Rokicki 

• Karolina Sierdzińska 

• Prof. dr Oded Stark 

• Natalia Starzykowska 

• Dr hab. Katarzyna Śledziewska, prof. ucz. 

• Dr Maciej Wilamowski 

 

•  

 

Ad. 1. 

Porządek Rady Wydziału został przekazany wcześniej pracownikom WNE. 

Dziekan J. J. Michałek zaproponował uzupełnienie porządku obrad o punkty: 

Punkt 18.a Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Mikroekonomii - ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

Punkt 18.b Otwarcie konkursu na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Mikroekonomii - ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

Punkt 18.c Zatrudnienie dr Aleksandry Kolasy na stanowisku adiunkta / kierownika projektu 

(w grupie pracowników badawczych) w grancie NCN: Sonata 15 - ref. 

prof. dr hab. J. J. Michałek 

Porządek Rady Wydziału uzupełniony o powyższe zmiany został przyjęty jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 2. 

Protokół z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 27.05.2020 jest zamieszczony na stronie WNE. 

Po uwzględnieniu poprawek do protokołu zgłoszonych przez dr. hab. R. Kokoszczyńskiego, 

prof. ucz. protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym: 53 głosy za, 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad. 3. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że w dniu 17 czerwca br. odbyły się wybory Rektora 

UW. W pierwszej turze zwyciężył prof. dr hab. Alojzy Nowak, obecny dziekan Wydziału 
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Zarządzania UW, który uzyskał 208 głosów elektorskich. Prof. dr hab. Paweł Strzelecki, 

dziekan Wydziału MIM uzyskał 106 głosów, a prof. dr hab. Andrzej Tarlecki, obecny Prorektor 

UW uzyskał 60 głosów. Wybór prof. dr. hab. A. Nowaka może oznaczać wyraźne zmiany, 

zwłaszcza w polityce finansowej Uniwersytetu. 

W tym samym dniu odbyły się również wybory na senatorów UW. W grupie profesorów i 

profesorów uczelni wybrana została, z bardzo dobrym wynikiem, dr hab. K. Kopczewska, 

prof. ucz. Dziekan J. J. Michałek złożył serdecznie gratulacje dr hab. K. Kopczewskiej, 

prof. ucz. Natomiast w grupie pozostałych nauczycieli akademickich kandyduje również dr 

Mateusz Kopyt, ale te wybory nie zostały jeszcze zakończone. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że trwa sesja egzaminacyjna w trybie zdalnym. Z 

informacji przekazywanych przez Kierownika Jednostki Dydaktycznej (KJD) przebiega ona 

bez większych zakłóceń. Niedługo powinny być dostępne wyniki ankiet studenckich dotyczące 

oceny przebiegu tej sesji. Dziekan J. J. Michałek zwrócił uwagę na możliwość porównania ocen 

z obecnej sesji z wynikami analogicznych egzaminów w latach poprzednich.  

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że władze dziekańskie otrzymały list od Prorektor 

J. Choińskiej-Miki w sprawie zasad prowadzenia zajęć w semestrze zimowym roku 

akademickiego 2020/2021, w którym zaznaczono m.in.: „Jeśli jesienią sytuacja będzie 

podobna do obecnej (pandemia trwa, są ograniczenia sanitarne) - Uniwersytet powinien 

pracować w formie hybrydowej. Co oznacza, że dopuszczamy odbywanie zajęć w trybie 

zdalnym oraz zajęć w siedzibie uczelni, ale w przypadku tych ostatnich zapewniamy reżim 

sanitarny podobny do obecnie obowiązującego. Dlatego, bardzo Państwa proszę o 

przeanalizowanie sytuacji w Państwa jednostkach - dokładne sprawdzenie posiadanej 

infrastruktury (także informatycznej) i możliwości zapewnienia odpowiednich warunków 

lokalowych, a następnie dostosowanie siatki zajęć do lokalnych realiów.” Na posiedzeniu 

Senatu w dniu 24 czerwca br. Prorektor J. Choińska-Mika zwróciła się do wszystkich KJD o 

zbadanie możliwości prowadzenia zajęć stacjonarnych w formie hybrydowej, a ostateczne 

decyzje będą podjęte po analizie sytuacji w poszczególnych jednostkach. Dr hab. 

K. Kopczewska prof. ucz., obecny Kierownik Jednostki Dydaktycznej, w porozumieniu z 

przyszłym KJD oraz dr hab. G. Grotkowską, prof. ucz. uważają, że zajęcia powinny odbywać 

się wyłącznie w formie zdalnej, ze względu na brak technicznych możliwości zorganizowania 

zajęć stacjonarnych dla wszystkich grup, z zachowaniem reżimu sanitarnego. 

Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. zwróciła uwagę, że tryb zajęć w semestrze zimowym roku 

akademickiego 2020/2021 jest uzależniony od rozwoju pandemii. Plany zajęć zostały ułożone 
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zgodnie z zeszłoroczną siatką, ale będą się one odbywały w formie zdalnej. Dr hab. 

K. Kopczewska, prof. ucz. podkreśliła, że istnieje problem prawie 500 studentów 

cudzoziemców, którzy nie mogą wrócić do swoich krajów albo do Polski, dlatego zajęcia dla 

tej grupy powinny odbywać się w przyszłym semestrze w trybie zdalnym. Również sesja 

poprawkowa we wrześniu musi odbyć się w formie zdalnej, natomiast sesja zimowa w roku 

akademickim 2020/2021 powinna być już w formie stacjonarnej. 

Dr hab. O. Kiuila zadała pytanie, czy istnieje możliwość wprowadzenia zmian w sylabusie 

związanych z prowadzeniem zajęć oraz metodami i kryteriami oceniania w zależności od 

przyjętej formy nauczania w semestrze zimowym, a jeżeli tak to do kiedy należy przesłać 

zmodyfikowane sylabusy. W odpowiedzi dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz., stwierdziła że 

takie zmiany są możliwe, a wręcz wskazane, a zmodyfikowane sylabusy należy przesłać przed 

wakacjami letnimi. 

Dr P. Kusztelak zwrócił uwagę, że przy egzaminach przeprowadzonych w formie zdalnej 

zdarzają się przypadki ich wspólnego rozwiązywania przez studentów. Również taka sytuacja 

może mieć miejsce przy egzaminach dyplomowych, dlatego dr P. Kusztelak zaproponował, aby 

przynajmniej egzaminy z przedmiotów całorocznych oraz dyplomowych odbywały się w 

formie stacjonarnej. Ponadto dr P. Kusztelak zasygnalizował, że w semestrze zimowym jest 

gotów do prowadzenia zajęć w trybie stacjonarnym. 

Dr hab. P. Wójcik zauważył, że słuchacze studiów podyplomowych mają mniejszy komfort 

uczestniczenia w zajęciach w formie zdalnej niż stacjonarnej, co może spowodować 

zmniejszenie liczby zrekrutowanych kandydatów, a tym samym wpłynąć na nieopłacalność 

studiów podyplomowych. 

Dr B. Łopaciuk-Gonczaryk zadała pytanie do kogo należy przesłać zmodyfikowane wersje 

sylabusów. 

Prof. dr hab. J. Kudła zwrócił uwagę, że w przypadku egzaminów dyplomowych można 

skorzystać z praktyk stosowanych na innych uczelniach, podając rozwiązanie zastosowane na 

Politechnice Warszawskiej, która wprowadziła wymóg obecności studenta w określonym 

pomieszczeniu, w którym nie mogą przebywać inne osoby i obowiązek jego pokazania za 

pomocą kamery członkom komisji oraz wymóg braku wszelkich materiałów podczas 

egzaminu. Ponadto prof. dr hab. J. Kudła podzielił się swoim doświadczeniem z 

przeprowadzenia egzaminów zdalnych z wykorzystaniem platform do wideokonferencji, 

podczas których, studenci komunikowali się między sobą poprzez wykorzystanie mikrofonów. 
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Dziekan J. J. Michałek zwrócił uwagę, że doświadczenia podczas przeprowadzania egzaminów 

w formie zdalnej są różne. Dziekan J. J. Michałek zaznaczył, że podczas przeprowadzania 

egzaminów w formie ustnej lub z wykorzystaniem wydziałowej platformy Moodle nie 

zaobserwował współpracy studentów. 

Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. zaznaczyła, że zajęcia stacjonarne wymagają zachowania 

reżimu sanitarnego, czyli konieczności zmniejszenia liczebności grup co najmniej o połowę ze 

względu na powierzchnię sal wykładowych oraz konieczność ich wietrzenia i sterylizacji po 

każdej grupie, co z kolei przekłada się na wydłużenie przerwy pomiędzy kolejnymi zajęciami. 

Ponadto należałoby wprowadzić bramkę z ewidencją wejść, aby monitorować obecność osób 

w budynku. Również prowadzenie zajęć w formie hybrydowej wymagałoby modyfikacji siatki 

planów zajęć. Odpowiadając na pytanie dr B. Łopaciuk-Gonczaryk, dr hab. K. Kopczewska, 

prof. ucz. stwierdziła, że zmodyfikowane sylabusy należy wysłać do p. E. Domańskiej. 

Dr hab. J. Fałkowski, prof. ucz. zapytał o istnienie możliwości zorganizowania od września 

pracy badawczej na terenie Wydziału. W odpowiedzi Dziekan J. J. Michałek stwierdził, że 

poruszona kwestia będzie rozważana, a w przypadku pokoi wieloosobowych najlepszym 

rozwiązaniem byłoby wprowadzenie rotacyjnego systemu pracy pracowników albo z 

zachowaniem odległości pomiędzy osobami w zależności od wielkości pomieszczenia. 

Dziekan J. J. Michałek zauważył, że dla studentów cudzoziemców bardziej atrakcyjnym 

rozwiązaniem są zajęcia zdalne, zwiększające poziom rekrutacji na Wydziale. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że od czasu ostatniego posiedzenia Rady Wydziału 

odbyło się jedno posiedzenie Senatu w formie zdalnej w dniu 24 czerwca 2020 roku. 

Po pierwsze, od 29 czerwca br. pracownicy i doktoranci UW mogą skorzystać z bezpłatnych 

badań na obecność przeciwciał przeciw wirusowi SARS-CoV-2, które będą przeprowadzane w 

Budynku Centrum Sportu i Rekreacji UW. 

Po drugie, omawiano realizację programu wieloletniego „Uniwersytet Warszawski 2016-

2025”, który zakłada m.in. modernizację oraz budowę nowej infrastruktury dydaktycznej 

Uniwersytetu. W pierwszym etapie rozpoczęto niewiele prac w tym zakresie, a obecnie trwają 

prace budowlane na II etapie budynku przy ul. Dobrej 55, z którego mają korzystać pracownicy 

i studenci Wydziałów Neofilologii i Lingwistyki Stosowanej oraz prace projektowe na 

Kampusie Ochota, gdzie siedzibę będzie miał Wydział Psychologii. Natomiast w dalszej 

kolejności przewidziana do realizacji jest m.in. budowa budynku przy ul. Bednarskiej, w której 

ma znajdować się nowa siedziba WNE oraz Wydziału Dziennikarstwa, Informacji i Bibliologii. 
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Natomiast koszty budowy w okresie realizacji programu wzrosły o ok. 25%, dlatego istnieje 

możliwość, że nie wszystkie inwestycje zostaną zrealizowane, ale inwestycja dotycząca 

budynku przy ul. Bednarskiej powinna zmieścić się w zakładanym budżecie programu 

wieloletniego. 

Dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. zaznaczyła, że obecnie trwają przygotowania do 

negocjacji z pracownią architektoniczną, która wygrała konkurs architektoniczny na koncepcję 

budynku przy ul. Bednarskiej. Po negocjacjach pracownia w ciągu roku powinna przygotować 

projekt architektoniczny. Natomiast prace nad projektem mogą się wydłużyć ze względu na 

zalecenia konserwatora budynków. 

Dziekan J. J. Michałek podkreślił, że zgodnie z informacjami przekazanymi przez władze 

rektorskie, cykl inwestycyjny trwa ok. 5-6 lat, przy czym prace budowlane dotyczą ostatnich 

dwóch lat i pochłaniają ok. 80% kosztów całkowitych inwestycji, dlatego ważne jest, aby ten 

okres zmieścił się w programie wieloletnim. 

Po trzecie, władze rektorskie przedstawiły „Sprawozdanie rektora Uniwersytetu 

Warszawskiego z działalności uczelni w 2019 roku”. Uniwersytet poprawia miejsce w 

rankingach międzynarodowych oraz pozycję międzynarodową. W mijającym 2019 roku 

zatwierdzono nowy Statut UW oraz regulaminy jednostek. Ponadto Prorektor M. Duszczyk 

zaznaczył, że Wydawnictwa UW będą indeksowane w bazie Scopus, co powinno przyczynić 

się do wzrostu ich znaczenia. Władze rektorskie podkreśliły, że w 2019 roku Uniwersytet 

wypracował nadwyżkę finansową w kwocie prawie 94 mln zł, wzrosła wielkość aktywów i 

rezerw UW, a sytuacja finansowa i majątkowa została określona jako stabilna. Ponadto 

następuje pewna realokacja środków na poszczególne jednostki, zwłaszcza w 2020 roku. W 

wyniku zastosowania zmodyfikowanego algorytmu przez Ministerstwo NiSW w budżecie UW 

na 2020 rok, cztery wydziały otrzymują większą subwencję w kwocie ok. 1 mln zł, a dla 12 

wydziałów kwota subwencji zostanie zmniejszona od 100 tys. do 200 tys. zł. Prorektor 

A. Tarlecki zauważył, że oprócz zmiany algorytmu nastąpiła korekta „korytarza” na poziomie 

-1%/+3%, który ogranicza minimalną i maksymalną zmianę wysokości subwencji w stosunku 

do otrzymanych dotacji z roku ubiegłego. 

Dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. poinformowała, że redystrybucja środków w 

bieżącym roku nie jest tak wielkiej skali, ale także jest istotna, gdyż łączna kwota zmniejszonej 

subwencji dla 12 wydziałów wynosi 2,7 mln zł, a zwiększenie kwoty subwencji dla 4 

wydziałów jest równa 3,5 mln zł. Ponadto w ciągu ostatnich 4 lat wydziały ścisłe oraz 

przyrodnicze zwiększyły kwotę przyznanej subwencji ministerialnej średnio o 40%, ale są także 
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wydziały, dla których kwota subwencji zwiększyła się jedynie o kilkanaście procent. Z kolei 

dla WNE kwota subwencji ministerialnej w tym okresie zwiększyła się o 20%. Dr hab. 

U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. zwróciła uwagę, że niektóre jednostki UW nie są w stanie 

pokryć swoich podstawowych wydatków z subwencji ministerialnej, uwzględniając także 

środki z kosztów pośrednich pozyskiwanych z grantów, co prowadzi do zwiększenia ich 

działalności dydaktycznej i z drugiej strony przyczynia się do braku możliwości przyznania co 

najmniej kategorii naukowej „A”. Ponadto są wydziały, które z nadwyżki środków 

zgromadzonych z działalności dydaktycznej pokrywały budowę swoich nowych siedzib. 

Dziekan J. J. Michałek zwrócił uwagę, że jednostki, które w ostatnich latach miały 

wybudowane albo wyremontowane swoje siedziby otrzymają dotację uniwersytecką na 

utrzymanie tych budynków. 

Prof. dr hab. M. Czajkowski zadał pytanie czy pomimo spadku wysokości subwencji dla 

wydziałów humanistycznych i społecznych, WNE uzyskał 20% wzrost kwoty w tym okresie. 

Z kolei dr hab. A. Matysiak, prof. ucz. zadała pytanie czy przyczyną zmniejszenia subwencji 

są słabsze wyniki publikacyjne poszczególne wydziałów. W odpowiedzi dr hab. U. Sztandar-

Sztanderska, prof. ucz. stwierdziła, że w okresie 4-letnim wszystkie jednostki UW uzyskały 

wzrost kwoty subwencji ministerialnej. WNE uzyskał 20% wzrost kwoty na co wpływ miało 

także dofinansowanie remontu budynku. Wydział w okresie 4-letnim przekraczał górny poziom 

„korytarza” wahań, poza ostatnim rokiem, co było związane z podniesieniem wagi składnika 

badawczego z 25% na 37%, który uwzględnia liczbę pracowników prowadzących działalność 

naukową, tzw. liczbę N, kosztochłonność dyscypliny oraz kategorię naukową dla danej 

jednostki. Dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. zasugerowała, aby przenosić 

pracowników dydaktycznych, którzy mają odpowiedni dorobek publikacyjny na stanowiska 

naukowo-dydaktyczne, co zwiększy liczbę N, a tym samym wartość składnika badawczego. 

Dr hab. W. Otto zadał pytanie czy wzrost kwoty subwencji dla wydziałów ścisłych i 

przyrodniczych był związany z korzystania przez te jednostki z infrastruktury CeNT-u. Dr hab. 

U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. odpowiedziała, że CeNT–y mają osobne środki na swoje 

utrzymanie. 

Po czwarte, omawiano wnioski dotyczące zatrudnienia na stanowiskach profesorskich. Z 

naszego Wydziału przegłosowano zatrudnienie na stanowisku profesora uczelni w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych następujących osób: dr. hab. M. Brzezińskiego, 

dr. hab. J. Fałkowskiego, dr. hab. M. Giergicznego, dr hab. A. Górny, dr hab. G. Grotkowskiej, 

dr hab. A. Matysiak oraz dr hab. K. Śledziewskiej. Dziekan J. J. Michałek serdecznie 
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pogratulował awansu ww. osobom. Natomiast wniosek dotyczący zatrudnienia na stanowisku 

profesora w grupie pracowników dydaktycznych nie uzyskał pozytywnej opinii Komisji 

Senackiej i nie był rozpatrywany na posiedzeniu Senatu. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że nasze wydziałowe czasopismo Central European 

Economic Journal (CEEJ) konsekwentnie realizuje plan rozwoju. Uruchomiono nową stronę 

internetową czasopisma (www.ceej.wne.uw.edu.pl) wraz z nową wizualizacją graficzną 

obejmującą logotyp i layout artykułów. Wdrożono i uruchomiono system ScholarOne, który 

profesjonalnie wspiera proces składania i recenzowania artykułów. Podjęto starania o 

pełniejszą integrację metadanych publikowanych w CEEJ artykułów w bazie CrossReference, 

co w praktyce przełoży się na automatyczne dołączanie publikacji do kont autorów w ORCID. 

Dokonano zmiany polityki licencjonowania, aby była zgodna z obecnymi trendami korzystania 

z licencji CC BY 4.0. i zgodna z wymaganiami uznanych baz indeksujących artykuły. Dziekan 

J. J. Michałek podziękował dr. M. Kopytowi za konsultacje w tej kwestii. Podjęto również stałe 

starania w Ministerstwie NiSW o przyznanie CEEJ punktów, natomiast najprawdopodobniej 

należy poczekać na kolejną ocenę czasopism naukowych.  

Dr hab. G. Grotkowska, prof. ucz. poinformowała, że dążeniem władz dziekańskich obecnej i 

przyszłej kadencji jest uczynienie z CEEJ wiodącego czasopisma ekonomicznego w Polsce i 

regionie. Dr hab. G. Grotkowska, prof. ucz. podziękowała osobom, które w ciągu ostatniego 

roku, zaangażowały się w pracę nad rozwojem CEEJ: dr hab. R. Gabryelczyk, dr hab. A. Białek-

Jaworskiej, dr. P. Modzelewskiemu, dr D. Mycielskiej, dr J. Mackiewicz-Łyziak, dr 

N. Nehrebeckiej oraz mgr N. Starzykowskiej. Dr hab. G. Grotkowska, prof. ucz. zwróciła się z 

ponowną prośbą o składanie artykułów do CEEJ oraz zgłoszeń call for papers, zwłaszcza 

poprzez zachęcanie dobrych studentów do opracowania obronionych prac dyplomowych w 

formie artykułów. Ponadto do końca obecnego roku planowane jest zamknięcie numerów z 

rocznika 2020 i powrócenie na systematyczną drogę publikacji od początku 2021 roku. Dr hab. 

G. Grotkowska, prof. ucz. serdecznie podziękowała pracownikom Wydziału, którzy 

odpowiedzieli na apel i złożyli do publikacji w CEEJ swoje własne artykuły, współautorskie ze 

studentami lub zachęcili swoich magistrantów do złożenia artykułów na bazie prac 

dyplomowych oraz tym pracownikom, którzy ogłosili call for papers. Dr hab. G. Grotkowska, 

prof. ucz. podziękowała pracownikom Wydziału za zaangażowanie w proces recenzowania 

artykułów i dotrzymywanie sugerowanych terminów wykonania recenzji. Dr hab. 

G. Grotkowska, prof. ucz. przypomniała, że CEEJ nie znajduje się w wykazie czasopism 
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naukowych, ale w naszych wydziałowych rozliczeniach artykuły opublikowane w czasopiśmie 

mają wartość 20 punktów. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że członkowie Rady otrzymali w materiałach, nową 

ulotkę reklamową CEEJ do rozpowszechniania drogą elektroniczną oraz zaproszenie dla 

studentów do publikacji prac dyplomowych. Dziekan J. J. Michałek zwrócił się z prośbą o 

korzystanie z tych materiałów w celu zachęcania potencjalnych autorów do publikacji w CEEJ. 

 

Ad. 4. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że zgodnie ze statutem, Rada Wydziału powinna 

zapoznać się ze sprawozdaniem merytorycznym oraz finansowym z działalności Fundacji im. 

F. Skarbka za rok 2019 (materiały w tej sprawie zostały przesłane do członków Rady przed 

obradami). Sprawę zreferowała Prezes Fundacji dr hab. C. Leszczyńska. 

Dr hab. C. Leszczyńska poinformowała, że w imieniu Zarządu Fundacji, który tworzą: dr hab. 

C. Leszczyńska, prof. dr hab. K. Opolski oraz dr hab. A. Białek-Jaworska, przedstawia 

sprawozdanie z działalności Fundacji za rok 2019. W poprzednim roku Fundacja była 

zaangażowana w cztery przedsięwzięcia: wraz z Kołem Naukowym Inwestycji i Finansów, 

podpisano umowę z Boston Consulting Group oraz Gent Holding S.A., w ramach której były 

organizowane warsztaty i szkolenia oraz umowę z PwC Advisory o współpracy w zakresie 

finansowania projektów Koła Naukowego Inwestycji i Finansów, której realizacja przypadła 

na pierwszą połowę 2020 roku, były prowadzone zajęcia doszkalające oraz warsztaty dla 

uczestników zaocznych studiów doktoranckich oraz zorganizowano polską edycję 

Międzynarodowego Konkursu „Matematyka bez Granic” w regionie mazowieckim. Ponadto 

były prowadzone rozmowy o współpracy z Goldman Sachs, ale zostały one zawieszone 

wskutek pandemii. W związku z prowadzonymi działaniami przychody Fundacji wyniosły 

prawie 15 tys. zł, a poniesione koszty były równe ok. 12 tys. zł. W kategorii wynagrodzeń 

została ujęta kwota z tytułu zawieranych umów na prowadzenie zajęć doszkalających oraz 

warsztatów dla uczestników zaocznych studiów doktoranckich. Na koniec 2019 roku aktywa 

były równe ponad 11 tys. zł, na co składały się środki zgromadzone na rachunku bankowym. 

Po stronie pasywów w 2019 r. zobowiązania wyniosły ok. 2 tys. zł, a kapitały własne ponad 9 

tys. zł. 

Dr hab. C. Leszczyńska przypomniała, że w 2020 roku upływa 4-letnia kadencja Zarządu 

Fundacji. Od momentu rozpoczęcia działalności Fundacji tj. od połowy 2016 roku, uzyskano 
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przychody na poziomie ok. 50 tys. zł, a koszty wyniosły ok. 44 tys. zł. Zwiększyła się także 

wielkość środków zgromadzonych na rachunku bankowym z 2,7 tys. zł do 17 tys. zł, aktywów 

oraz kapitałów własnych. W latach 2018-2019 Fundacja wygenerowała dodatni wynik 

finansowy netto na poziomie ok. 2 tys. zł. Dr hab. C. Leszczyńska podziękowała Zarządowi i 

Radzie Fundacji, Komisji Rewizyjnej oraz kołom naukowym za współpracę w tym okresie. 

Dziekan J. J. Michałek podkreślił, że reaktywowanie Fundacji jest rzeczą niezwykle cenną dla 

Wydziału. Dziekan J. J. Michałek przypomniał także, że sprawozdanie z działalności Fundacji 

jest zatwierdzane przez Radę Fundacji, a nie Radę Wydziału. 

Dr hab. C. Leszczyńska przypomniała, że zgodnie ze statutem Fundacji, uchwały dotyczące jej 

funkcjonowania są podejmowane przez Radę Fundacji, którą tworzą przedstawiciele kolegium 

dziekańskiego. W nawiązaniu do wypowiedzi dr hab. C. Leszczyńskiej Dziekan J. J. Michałek 

powiedział, że na przełomie września i października bieżącego roku będzie zmieniony skład 

Rady Fundacji. 

 

Ad. 5. 

W czasie poprzedniej Rady Wydziału zostało przyjęte sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego za rok 2019. W międzyczasie Uniwersytet Warszawski otrzymał subwencję 

ministerialną na rok 2020, dlatego można poddać pod głosowanie plan finansowy na rok 2020 

(materiały w tej sprawie zostały przesłane do członków Rady przed obradami). Sprawę 

zreferowała dr hab. U. Sztandar-Sztanderska prof. ucz., pełnomocnik Dziekana ds. 

finansowych. 

Dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. poinformowała, że plan finansowy na rok 2020 nie 

jest zrównoważony, co zostało poprzedzone wystąpieniem o zgodę na takie rozwiązanie do 

Prorektora A. Tarleckiego. Niedobór środków będzie pokryty z wypracowanej w latach 

poprzednich nadwyżki, która nie generuje żadnych dodatkowych korzyści. Wydatki są większe 

od przychodów o 1 mln zł, co po stronie przychodów jest związane z niepewnością co do 

wysokości opłat za studia oraz zmniejszeniem kwoty subwencji ministerialnej wynikającej ze 

zmiany wag w algorytmie, a po stronie wydatków z dodatkowymi kosztami sfinansowania 

remontu klimatyzacji w budynku C, ewentualnymi remontami pokoi Dziekanatu Studiów 

związanymi z ich zalewaniem oraz wymianą i zakupami serwerów do prowadzenia zajęć w 

trybie zdalnym. 
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W związku z pandemią wielkość planowanych przychodów w 2020 roku w poszczególnych 

pozycjach została obniżona do poziomu 85% w stosunku do poziomu wykonania w 2019 roku. 

Natomiast po stronie wydatków zostały obniżone te pozycje, na które wpływ ma pandemia tj. 

koszty mediów czy podróży służbowych. Z kolei wzrost wydatków ze środków budżetowych 

jest związany z wydatkowaniem w 2019 roku w pierwszej kolejności dodatkowych środków 

ministerialnych na badania statutowe otrzymanych pod koniec 2018 r. 

Następnie dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. odpowiedziała na pytania zadane drogą 

mailową przed dr. hab. P. Strawińskiego, prof. ucz. Po pierwsze, dotacja projakościowa nie jest 

już przyznawana przez Ministerstwo NiSW, a była związana z przyjmowaniem na studia 

kandydatów będących olimpijczykami. Po drugie, pozycja „opłaty za studentów 

zagranicznych” obejmuje przychody z umów zawieranych przez Biuro Współpracy z Zagranicą 

UW, w tym z wymianą międzynarodową, natomiast pozycja „opłaty za studia anglojęzyczne I 

i II stopnia” dotyczy opłat za studia prowadzone w języku angielskim na Wydziale. Po trzecie, 

podział przychodów od innych jednostek za zajęcia na część budżetową oraz pozabudżetową 

wynika z informacji przekazywanych od administracji UW. Po czwarte, pozycja „dziekanat 

studencki" zawiera wydatki z przedstawionego projektu dziekanatu, które w całości zostały 

uwzględnione w planie finansowym na 2020 rok, natomiast w 2019 roku w tej pozycji 

uwzględniono część wydatków związanych z prowadzeniem studiów. Po piąte, z pozycji 

„Pracownia Informatyczna” wydzielono nową kategorią kategorię związaną z wydatkami na 

wyposażenie serwerowni. Po szóste, wzrost wydatków na badania ze środków budżetowych 

jest związany z wykorzystaniem w 2019 roku w pierwszej kolejności otrzymanych 

dodatkowych środków na badania pod koniec 2018 roku. Po siódme, wzrost wydatków na 

studia podyplomowe wynika zastosowania innej metody klasyfikacji w 2019 roku. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że 25 czerwca br. odbyło się posiedzenie 

Komisji Finansowej, na którym Komisja zaakceptowała plan finansowy na 2020 rok. Dr hab. 

M. Wiśniewski, prof. ucz. podkreślił, że plany finansowe konstruowane przez dr hab. 

U. Sztandar-Sztanderską, prof. ucz. są sporządzone z zachowaniem ostrożności planowania. Ze 

względu na pandemię występuje niepewność po stronie przychodów, zwłaszcza w pozycjach 

związanych z opłatami za studia, natomiast wydatki są planowane oszczędnie, a wzrost 

poziomu wynagrodzeń wynika z dużej liczby awansów na Wydziale. Dr hab. M. Wiśniewski, 

prof. ucz. poinformował, że zdaniem Komisji Finansowej w planie finansowym na 2020 rok 

priorytety działalności Wydziału zostały prawidłowo przedstawione. 
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Wniosek odnośnie przyjęcia Planu finansowego Wydziału na 2020 rok został przyjęty w 

głosowaniu jawnym: 54 głosy za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad. 6. 

Zgodnie z informacji przekazanymi podczas majowej Rady Wydziału, Dziekan J. J. Michałek, 

w imieniu kolegium dziekańskiego, przedstawił Sprawozdanie Dziekana (materiały w tej 

sprawie zostały przesłane do członków Rady przed obradami). Większość informacji 

przedstawionych w sprawozdaniu dotyczy 2019 roku, ale zostały zaprezentowane także dane 

porównawcze obejmujące całą kadencję lat 2016-2020. Sprawozdanie to stanowi swoisty 

„bilans zamknięcia” kończącej się kadencji dziekańskiej. 

Dziekan J. J. Michałek wyraził przekonanie, że obecnie WNE jest najlepszą jednostką 

badawczą w Polsce w dyscyplinie ekonomia i finanse. W latach 2016-2020 Wydział wzmacniał 

swój profil badawczy, czego potwierdzeniem było powtórne uzyskanie kategorii naukowej A+ 

w ramach kategoryzacji jednostek naukowych, przy największej liczbie uzyskanych punktów 

w rankingu w Polsce. WNE zajmuje pierwsze miejsce w rankingu polskich ekonomicznych 

ośrodków naukowych i akademickich prowadzonym przez RePEc. Pracownicy Wydziału 

uczestniczyli w wielu projektach badawczych np. w analizowanych latach 99 projektów 

otrzymało finansowane z NCN-u na łączną kwotę prawie 24,7 mln zł. 

Wydział jest również jedną z najlepszych jednostek dydaktycznych w Polsce, zajmując czołowe 

miejsca w rankingu Rzeczpospolitej (I miejsce w 2016 roku oraz w latach 2018-2019 oraz III 

miejsce w 2017 roku) i Perspektyw (I miejsce na kierunku Ekonomia i II miejsce na kierunku 

Finanse i Rachunkowość) oraz międzynarodowym Eduniversal: Quantitative Finance – 14 

miejsce na świecie, Data Science – 1 miejsce w regionie, International Economics – 1 miejsce 

w regionie. Co roku o przyjęcie na studia na WNE ubiega się ok. 6 500 kandydatów, z czego 

przyjmowanych jest blisko 1 000 osób. Wydział ma także najwyższy poziom wskaźnika 

internacjonalizacji na Uniwersytecie, wynoszący ok. 24,5% studentów regularnych oraz 

cechuje się wysoką atrakcyjnością w programie Erasmus+, gdzie co roku na Wydział 

przyjeżdża ok. 120-140 studentów. 

Dziekan J. J. Michałek podkreślił, że obecna kondycja finansowa Wydziału jest dobra. 

Kadencja rozpoczęła się z nadwyżką środków z roku poprzedniego w wysokości 3,4 mln zł, a 

kończy się z nadwyżką środków rzędu 7,7 mln zł. W minionej kadencji uzyskano zadawalające 

wyniki finansowe, co przejawiało się utrzymaniem nadwyżki, sfinansowaniem pewnego, 
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niewielkiego wzrostu zatrudnienia i przede wszystkim dokończeniem remontu budynku A oraz 

B, przy większościowym zaangażowaniu środków własnych Wydziału, ale z dofinansowaniem 

przedsięwzięcia ze strony Uniwersytetu. Wypracowana nadwyżka środków finansowych 

pozwala na sfinansowanie planu finansowego na 2020 rok. 

Dr J. Górski pogratulował kolegium dziekańskiemu osiągniętych wyników oraz podziękował 

za wkład pracy w te sukcesy. Dr J. Górski zapytał dlaczego w Sprawozdaniu Dziekana w części 

poświęconej dydaktyce nie uwzględniono informacji o studiach podyplomowych, które są 

prowadzone na Wydziale. W odpowiedzi dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. zaznaczyła, że w 

sprawozdaniu skupiono się przede wszystkim na studiach I oraz II stopnia, natomiast zostanie 

ono uzupełnione o informacje dotyczące studiów podyplomowych. 

Dr hab. G. Grotkowska, prof. ucz. również pogratulowała kolegium dziekańskiemu 

osiągniętych wyników oraz stwierdziła, że będzie to wyzwanie przed przyszłym kolegium 

dziekańskim, aby osiągnąć postęp i wzrost jakości prowadzonych badań oraz dydaktyki. 

Wniosek odnośnie przyjęcia Sprawozdania Dziekana został przyjęty w głosowaniu jawnym: 53 

głosy za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad. 7. 

W dniu 22 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji Zatrudnieniowej, na którym Komisja 

rozpatrywała wniosek o zatrudnienie w ramach procedury awansu wewnętrznego dr hab. 

R. Gabryelczyk na stanowisku profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Informatyki Gospodarczej i Analiz Ekonomicznych. Sprawę 

zreferował dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że dr hab. R. Gabryelczyk spełnia co najmniej 

4 kryteria wymienione w Uchwale nr 450 Senatu UW. W głosowaniu Komisji za 

zarekomendowaniem zatrudnienia dr hab. R. Gabryelczyk na stanowisko profesora uczelni (w 

grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Informatyki Gospodarczej i Analiz 

Ekonomicznych oddano 6 głosów: 5 głosów za oraz 1 głos przeciw. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr hab. R. Gabryelczyk na stanowisku profesora 

uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Informatyki 

Gospodarczej i Analiz Ekonomicznych oddano 55 głosów: 47 głosów za, 7 głosów przeciw 

oraz 1 głos wstrzymujący się. 



15 

 

Ad. 8. 

W dniu 22 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji Zatrudnieniowej, na którym Komisja 

rozpatrywała wniosek o zatrudnienie w ramach procedury awansu wewnętrznego dr. hab. 

P. Kaczmarczyka na stanowisku profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Ludności i Demografii. Sprawę zreferował dr hab. 

M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że dr hab. P. Kaczmarczyk spełnia co 

najmniej 4 kryteria wymienione w Uchwale nr 450 Senatu UW, dlatego Komisja jednogłośnie 

zarekomendowała jego zatrudnienie na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Ludności i Demografii. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr hab. P. Kaczmarczyka na stanowisku profesora 

uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Ludności i 

Demografii oddano 55 głosów: 53 głosów za oraz 2 głos wstrzymujące się. 

 

Ad. 9. 

W dniu 22 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji Zatrudnieniowej, na którym Komisja 

rozpatrywała wniosek o zatrudnienie w ramach procedury awansu wewnętrznego dr hab. 

O. Kiuili na stanowisku profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) 

w wymiarze ½ etatu w Katedrze Mikroekonomii. Sprawę zreferował dr hab. M. Wiśniewski, 

prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że dr hab. O. Kiuila spełnia co najmniej 4 

kryteria wymienione w Uchwale nr 450 Senatu UW, dlatego Komisja jednogłośnie 

zarekomendowała jej zatrudnienie na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w wymiarze ½ etatu w Katedrze Mikroekonomii. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr hab. O. Kiuili na stanowisku profesora uczelni (w 

grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w wymiarze ½ etatu w Katedrze 

Mikroekonomii oddano 54 głosy: 48 głosów za, 3 głosy przeciw oraz 3 głosy wstrzymujące się. 

 

Ad. 10. 
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W dniu 22 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji Zatrudnieniowej, na którym Komisja 

rozpatrywała wniosek o zatrudnienie w ramach procedury awansu wewnętrznego dr. hab. 

L. Morawskiego na stanowisku profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego. Sprawę 

zreferował dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że dr hab. L. Morawski spełnia co najmniej 

4 kryteria wymienione w Uchwale nr 450 Senatu UW, dlatego Komisja jednogłośnie 

zarekomendowała jego zatrudnienie na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. hab. L. Morawskiego na stanowisku profesora 

uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i 

Teorii Handlu Zagranicznego oddano 55 głosów: 50 głosów za, 2 głosy przeciw oraz 3 głosy 

wstrzymujące się. 

 

Ad. 11. 

W dniu 22 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji Zatrudnieniowej, na którym Komisja 

rozpatrywała wniosek o zatrudnienie w ramach procedury awansu wewnętrznego dr hab. 

J. Siwińskiej-Gorzelak na stanowisku profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego. Sprawę 

zreferował dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że dr hab. J. Siwińska-Gorzelak spełnia co 

najmniej 4 kryteria wymienione w Uchwale nr 450 Senatu UW, dlatego Komisja jednogłośnie 

zarekomendowała jej zatrudnienie na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. hab. J. Siwińskiej-Gorzelak na stanowisku 

profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze 

Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego oddano 55 głosów: 50 głosów za, 3 głosy 

przeciw oraz 2 głosy wstrzymujące się. 

 

Ad. 12. 
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Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Informatyki Gospodarczej i Analiz Ekonomicznych 

o przedłużenie zatrudnienia dr. hab. J. Śleszyńskiego, prof. ucz. na stanowisku profesora 

uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w wymiarze pełnego etatu w tej 

Katedrze na czas określony. Wniosek jest motywowany względami naukowymi i 

dydaktycznymi. 

W głosowaniu tajnym za przedłużeniem zatrudnienia dr. hab. J. Śleszyńskiego, prof. ucz. na 

stanowisku profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w wymiarze 

pełnego etatu w Katedrze Informatyki Gospodarczej i Analiz Ekonomicznych na czas 

określony oddano 55 głosów: 50 głosów za, 3 głosy przeciw oraz 2 głosy wstrzymujące się. 

 

Ad. 13. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Bankowości, Finansów i Rachunkowości o przedłużenie 

zatrudnienia dr. M. Sylwestrzaka na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w tej Katedrze. Sprawę zreferował dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że dr M. Sylwestrzak został zatrudniony na 

stanowisko adiunkta na okres 2-letni, a obecna umowa dobiega końca. W głosowaniu Komisji 

za zarekomendowaniem zatrudnienia dr. M. Sylwestrzaka na stanowisku adiunkta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Bankowości, Finansów i Rachunkowości 

oddano 6 głosów: 5 głosów za oraz 1 głos przeciw. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. M. Sylwestrzaka na stanowisku adiunkta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Bankowości, Finansów i Rachunkowości 

oddano 54 głosów: 47 głosów za, 4 głosy przeciw oraz 3 głosy wstrzymujące się. 

 

Ad. 14. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Zakładu Finansów Ilościowych o otwarcie konkursu na 

stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w tym Zakładzie. 

Wniosek jest umotywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Zakładzie Finansów Ilościowych został przyjęty w głosowaniu 

jawnym: 54 głosy za oraz 1 głos przeciw. 
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Ad. 15. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Ekonomii Politycznej o otwarcie konkursu na 

stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w tej Katedrze. 

Wniosek jest umotywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Politycznej został przyjęty w głosowaniu 

jawnym: 53 głosy za, 1 głos przeciw oraz 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad. 16. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego o 

otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) 

w tej Katedrze. Wniosek jest umotywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego został 

przyjęty w głosowaniu jawnym: 52 głosy za, 2 głosy przeciw oraz 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad. 17. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Bankowości, Finansów i Rachunkowości o otwarcie 

konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w tej 

Katedrze. Wniosek jest umotywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Bankowości, Finansów i Rachunkowości został 

przyjęty w głosowaniu jawnym: 51 głosów za oraz 2 głosy przeciw. 

 

Ad. 18. 

Wpłynął wniosek od dr hab. K. Safarzyńskiej, prof. ucz. o otwarcie konkursu na stanowisko 

adiunkta (w grupie pracowników badawczych) w grancie OPUS. Celem tego projektu jest 

zaproponowanie nowych modeli makro-ewolucyjnych do analizy gospodarki obiegu 

zamkniętego, który będzie uwzględniał przepływy surowców. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczych) w grancie OPUS został przyjęty w głosowaniu jawnym: 55 głosów za. 
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Ad. 18.a. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Mikroekonomii o otwarcie konkursu na stanowisko 

adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w tej Katedrze. Wniosek jest 

umotywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Dziekan J. J. Michałek podkreślił, że kryteria zatrudnienia postawione przez Kierownika 

Katedry są bardzo wysokie. W odpowiedzi prof. dr hab. M. Czajkowski stwierdził, że kryteria 

zatrudnienia odpowiadają wymaganiom Katedry. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Mikroekonomii został przyjęty w głosowaniu jawnym: 

53 głosy za oraz 1 głos przeciw. 

 

Ad. 18.b. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Mikroekonomii o otwarcie konkursu na stanowisko 

profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w tej Katedrze. Wniosek 

jest umotywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Wniosek odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko profesora uczelni (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Mikroekonomii został przyjęty w 

głosowaniu jawnym: 54 głosy za oraz 1 głos przeciw. 

 

Ad. 18.c. 

Wpłynął wniosek o zatrudnienie dr A. Kolasy na stanowisku adiunkta / kierownika projektu (w 

grupie pracowników badawczych) w grancie NCN: Sonata 15. 

Wniosek odnośnie zatrudnienia dr A. Kolasy na stanowisku adiunkta / kierownika projektu (w 

grupie pracowników badawczych) w grancie NCN: Sonata 15 został przyjęty w głosowaniu 

jawnym: 53 głosy za, 1 głos przeciw oraz 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad. 19. 

Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz oraz dr hab. A. Białek-Jaworska zwróciły się z prośbą o 

dodanie dodatkowego punktu do porządku Rady Wydziału w związku z potrzebami 
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dydaktycznymi w Katedrze Statystyki i Ekonometrii. W odpowiedzi Dziekan J. J. Michałek 

stwierdził, że porządek Rady Wydziału został już zaakceptowany, dlatego wniosek ten nie 

może być głosowany na obecnym posiedzeniu Rady Wydziału. Natomiast głosowanie nad tym 

wnioskiem mogłoby się odbyć jako dodatkowe głosowanie w formie zdalnej, o ile jest to 

możliwe ze względów formalnych. Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. zwróciła uwagę, że 

konkurs powinien być otwarty przed terminem wakacji letnich ze względu na potrzeby Katedry. 

 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że dzisiejsza Rada Wydziału jest ostatnią w tej kadencji 

władz dziekańskich. Kończy ona również okres dwóch kadencji, od roku 2012, w których 

prof. dr hab. J. J. Michałek miał przyjemność pełnić funkcję dziekana. Dziekan J. J. Michałek 

bardzo serdecznie podziękował wszystkim pracownikom naukowym i administracyjnym za 

długoletnią współpracę, która na ogół układała się dobrze lub nawet bardzo dobrze. 

Dziekan J. J. Michałek szczególne podziękowania za wieloletnią owocną współpracę złożył 

członkom kolegium dziekańskiego. Dziekan J. J. Michałek podziękował dr hab. Katarzynie 

Kopczewskiej, prof. ucz. za pełnienie funkcji prodziekana ds. studenckich, a obecnie 

Kierownika Jednostki Dydaktycznej, przez dwie kadencje. Dzięki pracy dr hab. 

K. Kopczewskiej, prof. ucz. Wydział ma bardzo dobrą rekrutację na studia, liczne wyróżnienia 

w rankingach krajowych i międzynarodowych jako Wydział prowadzący znakomicie 

dydaktykę, wysoką ocenę PKA, liczne studia anglojęzyczne i bardzo wysoki poziom 

internacjonalizacji na UW. Dodatkowo, Wydział uzyskuje znaczące dochody z dydaktyki, co 

zostało szczegółowo pokazane w sprawozdaniu dziekana. Ponadto dr hab. K. Kopczewska, 

prof. ucz. w największym stopniu nadzorowała przebieg remontu budynków, co miało duże 

znaczenie dla ich terminowego zakończenia i kontroli poziomu kosztów. 

Dziekan J. J. Michałek podziękował także dr hab. Urszuli Sztandar-Sztanderskiej, prof. ucz., 

która w czasie pierwszej kadencji pełniła funkcję prodziekana ds. naukowych i finansowych, a 

w drugiej była Pełnomocnikiem Dziekana ds. finansowych. Jej nadzór nad sprawami 

zatrudnieniowymi miał ogromne znaczenie dla polityki kadrowej Wydziału. Jeszcze większe 

znacznie miało zarządzanie finansami naszego Wydziału. Dziekan J. J. Michałek przypomniał, 

że w 2012 roku Wydział miał niewielki deficyt, podczas gdy ma obecnie znaczącą nadwyżkę 

rzędu 7,7 mln zł, pomimo dofinansowania remontu budynków z kwotą blisko 6 mln zł. Dr hab. 

U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. będzie pełniła funkcję prodziekana ds. finansowych w 

nowej kadencji kolegium dziekańskiego, co dobrze rokuje dla przyszłej stabilności finansowej 

Wydziału. W tych obowiązkach wspomagała ją p. Beata Kisielnicka, Pełnomocniczka 
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Kwestora na Wydziale, we współpracy z p. Beatą Żak, również od wielu lat związaną z 

Wydziałem, za co Dziekan J. J. Michałek serdecznie podziękował obu paniom. 

Dziekan J. J. Michałek podziękował również prof. dr. hab. Januszowi Kudle, za nadzór nad 

sprawami naukowymi i kadrowymi w ostatniej kadencji. Jego praca miała szczególne znacznie 

w czasie poprzedniej parametryzacji oraz w przygotowaniach do parametryzacji za lata 2017-

2021. Utrzymanie kategorii A+ w przyszłej parametryzacji stanowi ogromne wyzwanie dla 

wszystkich pracowników WNE. Dziekan J. J. Michałek podziękował także prof. dr. hab. 

J. Kudle za wysoki wkład w przygotowanie raportów samooceny i odpowiedzi na raporty z 

wizytacji zespołu oceniającego Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

Dziekan J. J. Michałek podziękował również licznym pracownikom administracji zarówno w 

Dziekanacie Studiów, Dziekanacie Ogólnym oraz wszystkim sekcjom. Oddzielne 

podziękowania Dziekan J. J. Michałek złożył p. Ewie Stachowskiej i Beacie Kący, które przez 

wiele lat czuwały nad przygotowaniem i przebiegiem kolejnych Rad Wydziału. Dziekan 

J. J. Michałek podziękował również p. Monice Cedro za kierowanie Sekcją ds. Badań i 

Publikacji, dr. Tomaszowi Jeruzalskiemu za kierowanie Pracownią Informatyczną, p. Pawłowi 

Krzysztofikowi za administrowanie i nadzorowanie budynku Wydziału oraz p. Monice 

Oponowicz za kierowanie Biurem Rekrutacji i Promocji. Dziekan J. J. Michałek podziękował 

również kolejnym sekretarzom Rady Wydziału, którzy na ogół ofiarnie pełnili tę społeczną 

funkcję. Dziekan J. J. Michałek złożył te podziękowania na ręce dr. Marka Sylwestrzaka, 

Sekretarza Rady Wydziału w czasie roku akademickiego 2019-2020, który znakomicie 

wypełniał tę trudną funkcję. 

Dziekan J. J. Michałek podziękował dr. Mateuszowi Kopytowi za przygotowanie posiedzeń 

Rady Wydziału w formie zdalnej w czasie pandemii oraz p. Piotrowi Kulczyńskiemu za 

wieloletnią pracę na Wydziale, który pod koniec wakacji kończy swoje zatrudnienie na 

Wydziale. 

Dziekan J. J. Michałek szczególnie podziękował dwóm profesorom, byłym dziekanom, którzy 

pod koniec września tego roku kończą swoje zatrudnienie na Wydziale. Dziekan J. J. Michałek 

bardzo podziękował za wieloletnią współpracę prof. dr. hab. Wojciechowi Maciejewskiemu, 

który po pierwsze pełnił funkcję dziekana w interesujących, ale trudnych pierwszych latach 

transformacji (1990-96) w Polsce. Wtedy właśnie następowała radykalna zmiana systemu 

nauczania ekonomii na naszym Wydziale. Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że Wydział był 

pionierem w tej dziedzinie i wyraził przekonanie, że zaowocowało to wczesnym pojawieniem 

się dobrze wykształconych absolwentów, spośród których, najlepsi są dzisiaj pracownikami 
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naszego Wydziału. Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że prof. dr hab. W. Maciejewski pełnił 

potem odpowiedzialną funkcję Prorektora UW. Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że prof. 

dr hab. W. Maciejewski przez bardzo wiele lat pełnił funkcje funkcję Kierownika studiów 

doktorskich. Większość z pracowników naszego Wydziału ukończyła właśnie te studia, a wielu 

z nich jest już obecnie profesorami naszej Uczelni. 

Dziekan J. J. Michałek podziękował również dr. hab. Marianowi Wiśniewskiemu, prof. ucz., 

które pełnił funkcję dziekana WNE w latach 1999-2003, który był również ważnym okresem 

w historii naszego Wydziału. W tym czasie powstał tzw. nowy budynek (C) oraz rozpoczęto 

pierwsze studia anglojęzyczne. W czasie tej kadencji unowocześniono programy studiów, w 

których dużą wagę zaczęły odgrywać metody ilościowe oraz wprowadzono nowe zasady 

przygotowania i oceny prac dyplomowych, zakładające przeprowadzenie samodzielnych 

badań. Poza tym powołano kierunki finansowe i studia międzykierunkowe, wspólnie z 

Wydziałem Matematyki, Informatyki i Mechaniki oraz Wydziałem Zarządzania. Dziekan 

J. J. Michałek przypomniał, że dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. przez wiele lat kierował, po 

prof. dr. hab. W. Maciejewskim, Katedrą Statystyki i Ekonometrii której pracownicy odgrywają 

wiodącą rolę w uczeniu metod ilościowych, kluczowych dla kształcenia studentów na naszym 

Wydziale. Poza tym dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz., przez wiele lat kierował Komisją 

konkursową i zatrudnieniową, której decyzje mają kluczowe znaczenia dla dobrej, 

wymagającej polityki kadrowej naszego Wydziału. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że obydwaj panowie profesorowie przechodzą na 

zasłużoną emeryturę od końca września 2020 roku. Dziekan J. J. Michałek wyraził 

przekonanie, że panowie profesorowie pozostaną w stałym kontakcie z Wydziałem. Najbliższą 

okazją do takiego spotkania będzie konferencja wydziałowa dniach 24-25 września 2020 r., 

która odbędzie w formie zdalnej. 

Dziekan J. J. Michałek jeszcze raz serdecznie pogratulował dr hab. Gabrieli Grotkowskiej, 

prof. ucz. wyboru na stanowisko Dziekana WNE. W okresie przejściowym wszystkie ważne 

decyzje są konsultowane z panią dziekan elekt. Dziekan J. J. Michałek życzył dr hab. G. 

Grotkowskiej, prof. ucz. oraz całemu kolegium dziekańskiemu, owocnej pracy na rzecz 

rozwoju naszego Wydziału w czasie nowej kadencji. 

 


